



台電工程月刊

MONTHLY JOURNAL OF TAIPOWER'S ENGINEERING

第 847 期 108 年 3 月號

Vol.847 March 2019

再生能源：

風力發電機鹽害污損葉片雷擊試驗之研究..... 黃勝祿 等.....(1)

輸變電：

1070206 花蓮地震緊急應變處置經驗分享..... 吳振彰 等.....(9)

電力系統：

簡易電力交易平台運算核心軟體評估..... 張簡樂仁 等.....(25)

北美電業機構對電力調度運轉機制之研析..... 盧恆究 等.....(50)

能源與環境：

排除廢熱提升發電效率..... 丁致良.....(69)

資訊與電腦：

我國低壓 AMI 推動策略-模組化電表及通訊測試平台..... 林哲毅 等.....(76)

核能發電：

淺談放射性廢棄物最終處置計畫的需求管理..... 彭桓沂.....(90)

誠信

Integrity

關懷

Caring

服務

Service

成長

Growth



台灣電力公司編印



RENEWABLE ENERGY :

Study of Lightning Strike Test on ESDD Defaced Wind Turbine Blade..... Huang, Sheng-Lu et al. (1)

TRANSMISSION AND TRANSFORMATION :

Experience Sharing of Emergency Response Intervention of Hualien Earthquake on February 6, 2018..... Wu, Zhen-Zhang et al. (9)

POWER SYSTEM :

Evaluation of Operating Core Software Applied to a Simplified Power Market Exchange Platform Chang-Chien, Le-Ren et al.(25)

Study on Power Dispatching Rules of System Operator in North America Lu, Heng-Jiu et al.(50)

ENERGY AND ENVIRONMENT :

Improving Efficiency of Power Generation through Removing Waste Heat Ting, Juhi-Lian Julian(69)

INFORMATION AND COMPUTER :

The Promotion Strategy of Low-Voltage AMI in Taiwan – Modular Meter Design and Communication Evaluation Platform Lin, Che-I et al.(76)

NUCLEAR POWER GENERATION :

The Primary Study about the Requirements Management of the Final Disposal Program for Radioactive Waste..... Peng, Huan-Yi(90)



GPN : 2003700005
定價 : 新台幣100元